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Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Miniszterelnökséget vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Hajlandóak végre a világörökség részét képző Fertő-tavat és annak nádasait
megmenteni vagy feláldozzák a haverjaik gazdagodása érdekében? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A június 9-ei parlamenti ülésnapon került napirendre a világörökségr ől szóló 2011 . évi

LXXVII . törvény módosításáról szóló törvény . A vita folyamán szóba került a Fert ő-tó és a

Fertő-tavi nádaratás probléma köre, amellyel már az előző ciklusban is sokat foglalkoztam. A

probléma újabb felvetése után, L. Simon László parlamenti államtitkár úr pozitívan állt az üg y
megoldásához, ezért arra kérem, hogy ha már a többi minisztériumban nem voltak képese k

cselekedni az ügyben, tegye meg, hogy az Ön államtitkárának megadja a lehet őséget, hogy

ígéretéhez híven tudjon cselekedni . A szükséges lépések azért is szükségesek, hog y

helyreálljon végre a Fertő-tó helyes kezelése . Az üggyel kapcsolatos korábbi indítványaimat a

következő számokon érheti el :

2010-2014-es ciklus: K/1398 ., K/4687 ., K/5235 ., K/9485 ., K/10006 ., K/100045 .

2014-2018-as ciklus: K/829., K/1848 .

Ezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, történhet-e végre valódi változás a

Fertő-tavi nádaratás tekintetében ?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . június 23 .
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Magyar Zoltán
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